
 

 
 

 

Polgármesteri beszámoló a 2025. május 26. óta eltelt időszakról 
 

 

2025. május 25. 

Minden év május utolsó vasárnapján az I. és a II. világháborúban elesett magyar katonákra és 

civilekre emlékezünk, akik az életüket áldozták Magyarországért. Ezen a napon országszerte 

tartottak ünnepségeket hőseink előtt tisztelegve, mi pedig minden magyar hős mellett a 

számunkra fontos szadai hősökre is emlékeztünk. A Székely Bertalan Művelődési Ház és 

Könyvtárban mondtam köszöntő beszédet ez alkalomból. Az ünnepi műsor után Petrák Árpád 

alpolgármesterrel koszorút helyeztünk el a világháborús emlékműnél. 

 

Újra igazi közösségi térként funkcionált a Szadai Községi Piac és környéke, ahol a Székely 

Bertalan Művelődési Ház és Könyvtár szervezésében Szada Nagyközség Önkormányzat tartott 

gyereknapi rendezvényt. Szada Nagyközség Önkormányzatot képviselve Petrák Árpád 

alpolgármester, Gelle Róbert képviselő, Molnár Csaba képviselő, Boros Gábor a Szada Nova 

NKft ügyvezetője, valamint Székely Beatrix képviselőasszony társaságában vettem részt ezen 

a nagyszabású rendezvényen. Ezen a napon a gyereknapi rendezvény keretén belül a piac 

mellett található közparkot is átadtuk.  

 

A 13. Csömöri Bringafesztivál kiegészítő rendezvényének, a kistérségi kerékpáros körtúrának 

Szada volt az egyik pihenő állomása. A csapatot Fábri István, Csömör polgármestere is 

elkísérte. A bicikliseket a Székely-kertben fogadtam, ahol megmutattuk nekik a 

Műteremházban található legfrissebb kiállításunkat.  

 

2025. május 28.: 

Az iskolai Életfa a Gyermekekért Alapítvány kuratóriumi évzáró ülésén vettem részt. Napirendi 

pont volt a 2024. év könyvelés zárása, a beszámoló elfogadása, szavaztunk a 2024. évben 

folyósított 1% felhasználásáról, megválasztottuk Vozsech Aglája kuratóriumi elnököt. 

Ismertették a 2025. év első félévi kiadások-bevételeket, valamint egyéb, a 2025. évet érintő 

kérdéseket is megvitattunk. 

 

2025. május 29. 

Veresegyházi Szennyvíztisztító Társulás ülésén vettem részt, ahol döntés született a Társulás 

2024. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló zárszámadás elfogadásáról.  

 

2025. május 30. 

A Szadai Értéktár Bizottság ülésén vettem részt, ahol a tagok közötti változásról kellett döntést 

hoznunk. Az elnökválasztás után továbbra is Dr. Dulai Sándorné lett a Bizottság elnöke.  

 

Délelőtt ismét öt szadai újszülöttnek adhattam át az önkormányzat ajándékát. Ebben a hónapban 

Dorkát, Liamot, Bálintot, Zénót, Flórát és szüleit köszönthettem. 
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2025. május 31. 

2025-ben immár ötödik alakalommal rendezték meg a Fuss Szada májusi terepfutó versenyt, 

ahol Székely Beatrix képviselő asszonnyal vettünk részt. Engem ért a megtiszteltetés, hogy a 

versenyt elindíthattam. A rendezvényt Szada Nagyközség Önkormányzata kiemelten 

támogatta. 

 

2025. június 2. 

Pedagógusnap alkalmából az önkormányzat nevében köszöntöttem azokat, akik köznevelési 

intézményeink munkatársaként valamilyen módon részt vállalnak a Szadán élő vagy tanuló 

gyermekek oktatásában, képzésében, gondozásában. 

 

2025. június 4. 

Június 4-e a Nemzeti Összetartozás Napja, amely az 1920-as trianoni békeszerződés aláírásának 

évfordulójára emlékező nemzeti emléknap. Az ebből az alkalomból megrendezésre kerülő 

emlékezésen Petrák Árpád alpolgármester és Székely Beatrix képviselő társammal együtt 

vettünk részt. Az ünnepség előtt felavattuk Kun Éva keramikusművész új Örökség szobrát is. 

 

Délután intézményvezetői értekezletet tartottunk, ahol megvitattuk az elmúlt hónap történéseit 

és a közeljövő aktualitás kérdéseit. 

 

2025. június 5. 

A Szada Pedibusz projekt vezetőjétől és koordinátorától Székely Beatrix képviselő asszonytól 

meghívást kaptam, hogy ezen a napon én is csatlakozzam hozzájuk. Örömmel tettem eleget a 

felkérésnek, hiszen ezek a gyerekek nekünk felnőtteknek is példát mutatva minden kedden és 

csütörtökön autó helyett gyalog érkeznek az iskolába. Amellett, hogy egy közösségi élménnyel 

indítják a napot, óvják környezetünket és sokat tesznek az egészségükért is. Ezúton is köszönöm 

a szülőknek, civileknek, pedagógusoknak, hogy támogatják és segítik ezt a kezdeményezést.  

 

Ezen a napon délelőtt a Faluház vezetőjével, Pusztai-Krepsz Mónikával egyeztettem a tervezett 

nagyközségi programokkal kapcsolatban.  

 

2025. június 6. 

Juhász Sándor Bert alpolgármesterrel megtekintettük Magyarország első MOHU Mol 

Hulladékgazdálkodási Zrt. által épített és üzemeltetett hulladékudvarát. A látogatás célja, hogy 

tájékozódjunk, milyen beruházás megvalósítására lehet számítani, ha megállapodás születik a 

Veresegyházra tervezett hulladékudvar ügyében.  

 

2025. júniuis 10. 

Hankó Balázs kulturáért és innovációért felelős miniszter urat köszöntöttem a Székely Bertalan 

Általános Iskolánál. Miniszter úr a minisztérium gondozásában megjelent daloskönyvvel 

ajándékozta meg a szadai diákokat.  Igazgató asszonnyal együtt megmutattuk a konténerben 

kialakított tantermet, ezzel is ráirányítva miniszter úr figyelmét arra, hogy mekkora szüksége 

van Szadának az új általános iskola megépítésére.  

 

2025. június 12. 

A Települési Önkormányzatok Országos Szövetsége (TÖOSZ) megrendezte a TÖOSZ 

Regionális Polgármesteri Fórumot, melyen Molnár Csaba Sándor képviselőtársammal vettem 

részt. A fórum témái között szerepelt a versenyképes járások program kapcsán a helyi 

önazonosság védelme és a területfejlesztés aktuális kérdései, az önkormányzatokat érintő 

aktuális problémák, javaslatok és felvetések a TÖOSZ által képviselendő ügyekről. A 

Metalcom Zrt. ismertetőt tartott a cég által fejlesztett trafiboxokról. Szó esett a Magyar 
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Fejlesztésösztönző Iroda és az önkormányzatok együttműködési lehetőségeiről, közvetlen 

uniós pályázatokról.  Érintett témák voltak még a háziorvosi körzetek átalakítása, a középületek 

energiamegtakarítása és a hulladékgazdálkodás. 

 

2025. június 13. 

A Védőnők világnapja alkalmából köszöntöttem Nyilas-Kádas Judit és Hódi Edit védőnőket, 

akik munkája nélkülözhetetlen az oktatási-nevelési intézmények mindennapjaiban és az 

egészségfejlesztéssel összefüggő feladatok ellátásában. Számos szadai családnak nyújtanak 

pótolhatatlan segítséget. Ezúton is köszönöm nekik a szadaiakért végzett áldozatos 

munkájukat!  

 

Délután Jótékonysági családi- és sportnapot tartott a Székely Bertalan Óvoda-Bölcsőde a Szada 

Sportcentrum területén, melyen én is részt vettem. A Szada Nagyközség Önkormányzat által 

támogatott rendezvényen ismét sokan megjelentek és részt vettek a kreatív foglalkozásokon. 

 

 

 

Szada, 2025 június 13.            

 

 

  

Pintér Lajos s.k.        

   polgármester 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100064513967378&__cft__%5b0%5d=AZUbX__O6ptB36MZu4vFEW9OjSbNOh3ATCENXYxQU1grqNQ213nb43z0SNAuApxlqBcg2gHfsqOQGkWa4p-FPnrSEDh5uwOipofggFlDe5OpKu41SQz0njNlrGIqcSPGbLZuFm0gCsnXWgCmwDqTbeWqyujlyxtWOkoXvnTbm_LJEeyo00yadTVoxKcszGMRP_yOx1UffqM6w2TaaJx4fJk7&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/Szadasportcentrum?__cft__%5b0%5d=AZUbX__O6ptB36MZu4vFEW9OjSbNOh3ATCENXYxQU1grqNQ213nb43z0SNAuApxlqBcg2gHfsqOQGkWa4p-FPnrSEDh5uwOipofggFlDe5OpKu41SQz0njNlrGIqcSPGbLZuFm0gCsnXWgCmwDqTbeWqyujlyxtWOkoXvnTbm_LJEeyo00yadTVoxKcszGMRP_yOx1UffqM6w2TaaJx4fJk7&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/Szadasportcentrum?__cft__%5b0%5d=AZUbX__O6ptB36MZu4vFEW9OjSbNOh3ATCENXYxQU1grqNQ213nb43z0SNAuApxlqBcg2gHfsqOQGkWa4p-FPnrSEDh5uwOipofggFlDe5OpKu41SQz0njNlrGIqcSPGbLZuFm0gCsnXWgCmwDqTbeWqyujlyxtWOkoXvnTbm_LJEeyo00yadTVoxKcszGMRP_yOx1UffqM6w2TaaJx4fJk7&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/SzadaKozsegOnkormanyzat?__cft__%5b0%5d=AZUbX__O6ptB36MZu4vFEW9OjSbNOh3ATCENXYxQU1grqNQ213nb43z0SNAuApxlqBcg2gHfsqOQGkWa4p-FPnrSEDh5uwOipofggFlDe5OpKu41SQz0njNlrGIqcSPGbLZuFm0gCsnXWgCmwDqTbeWqyujlyxtWOkoXvnTbm_LJEeyo00yadTVoxKcszGMRP_yOx1UffqM6w2TaaJx4fJk7&__tn__=-%5dK-R

